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Abstract (en)
[origin: WO8702670A1] A method for producing a foreign protein in a host organism whereby the protein is processed through the secretory pathway
of the host. Production and processing is achieved by transforming the host organism with a vector comprising at least the signal peptide coding
region of the yeast S. cerevisiae BAR1 gene fused to a foreign structural gene. DNA constructs and transformants are also provided containing a
region of the BAR1 gene encoding the signal peptide and a KEX2 processing site, and a foreign structural gene. In particular, proinsulin is expressed
and secreted from Schizosaccharomyces pombe and Saccharomyces cerevisiae.

Abstract (fr)
Procédé de production d'une protéine étrangère dans un organisme hôte, la protéine étant élaborée par l'intermédiaire des voies sécrétrices de
l'hôte. La production et l'élaboration sont réalisées en transformant l'organisme hôte avec un vecteur comprenant au moins la région de codage
du peptide signal du gêne de la levure S. cerevisiae BAR1 fusionné avec un gêne structural étranger. Les structures d'ADN et des agents de
transformation sont également prévus et contiennent une région du gêne BAR1 codant le peptide du signal et un site de traitement KEX2, et
un gêne structural étranger en particulier, la proinsuline est exprimée et sécrétée à partir de Schizosaccharomyces pombe et Saccharomyces
cerevisiae.
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